
Online Car Auction



PERSONAL ACCOUNT ON THE AVCARS.EU AUCTION
When you log into your personal account, you can quickly view key information about your
account in the top-right corner of the screen:
- Account Status – displays your current permissions and access level (e.g., purchase only,
full access, etc.).
- Bonus Status – shows the level of your accumulated bonuses and your current bonus
category.
- Deposit – the amount of the deposit you’ve made to participate in auctions.
- Balance – the current balance of your internal account.
- Purchase limit – the maximum amount you can use to purchase vehicles.
- Bonuses – the number of bonus points available for use.

This panel allows you to quickly monitor your financial status and participation level in the
auction without navigating to additional sections.



 The Personal Account («PA») contains the main account information and settings.



Contents of the Personal Account
My Bids

This section displays your bidding history:
- Active lots.
- Won lots.
- Closed auctions.
You can conveniently track your auction activity in an organized format.

A convenient sorting
system is available in this

section.



Favourites

This section stores the lots you have added to your list of interests. This allows you to quickly return to them
in the future and not miss the auction date.

A convenient sorting
system is available in this

section.



My Orders

This feature makes it easy to manage your purchase history and track current orders in your
personal account.
 You can check the status of your order, see which stage your purchase is in, and also download
documents.
 All documents are linked to the specific lot and can be downloaded with a single click.



Additional account

You can create additional user accounts for your clients, partners, or colleagues to grant them
access to the auction.
To create an account, click the «Add Account» button on the right.



Fill out the form by entering the full name, username, password, and email address.
 Then click «Create».



Bonuses and tariffs

In this section, you can choose the appropriate tariff plan for participating in the auctions.

The choice of tariff depends on your purchase limit and individual needs.
 When you buy vehicles through the AVCARS platform, you automatically start accumulating bonuses.
 The amount of bonuses depends on the number of vehicles purchased within a month.
 You can track all accumulated bonuses directly in the «Bonuses and Tariffs» tab.



Saved requests

For convenience, you can save your search query to quickly find lots with your specified criteria in
the future.



In the «Settings» section, you can view and edit your personal information provided during
registration.



Click the «Change Data» button.



Make the necessary changes.
 After making the changes, click «Save data».



In the «Notifications» section, you will receive up-to-date information about all key actions related
to your account. This section ensures you are always informed about any changes and events
happening in your personal account.



In the «Delivery Address» section, you can view all the addresses you have added for the delivery of
purchased vehicles.

To add a new delivery address, click the «New Address» button.



Fill out the form with the required information.
Click «Add Address» — the new address will appear in the list under the «Delivery Address» section.



Online Car Auction



При входе в личный кабинет, в верхней правой части экрана вы можете быстро
ознакомиться с ключевой информацией по вашему аккаунту:
- Статус аккаунта – отображает текущие права и возможности (например: только покупка,
полный доступ и т.д.).
- Статус бонусов – показывает уровень накопленных бонусов и текущую бонусную
категорию.
- Депозит – сумма внесённого депозита для участия в торгах.
- Баланс – текущий остаток на вашем внутреннем счёте.
- Лимит выкупа – максимальная сумма, на которую вы можете выкупать автомобили.
- Бонусы – количество бонусных единиц, доступных к использованию.

Эта панель позволяет оперативно контролировать своё финансовое состояние и статус
участия в аукционе без перехода в дополнительные разделы.

ЛИЧНЫЙ КАБИНЕТ НА АУКЦИОНЕ AVCARS.EU



«ЛК» содержит основные данные и настройки аккаунта



Содержание «ЛК»
Мои ставки

В этом разделе отображается история участия в торгах:
- Играющие лоты.
- Выигранные лоты.
- Завершённые торги.
Вы можете отслеживать свою активность на аукционе в удобной форме. 

В разделе доступна
удобная система

сортировки. 



Избранные

Здесь хранятся лоты, которые вы добавили в список интересующих. Это позволяет быстро вернуться к
ним в будущем и не упустить дату торгов.

В разделе доступна
удобная система

сортировки. 



Мои заказы

Эта функция позволяет легко контролировать историю ваших покупок и отслеживать
актуальные заказы в личном кабинете.
Вы можете проверить статус заказа, узнать, на каком этапе находится ваша покупка, а так же
скачать документы. Все документы находятся в привязке к конкретному лоту и доступны для
скачивания в один клик.



Дополнительные аккаунты

Вы можете создавать дополнительные учетные записи для своих клиентов, партнёров или
коллег, чтобы предоставить им доступ к аукциону.
Для создания аккаунта нажмите кнопку «Добавить аккаунт» справа.



Заполните форму: укажите ФИО, логин, пароль и адрес электронной почты.
Нажмите «Создать».



Бонусы и тарифы

В этом разделе вы можете выбрать подходящий тариф для участия в торгах. 

Выбор тарифа зависит от вашего лимита выкупа и индивидуальных потребностей.
Покупая автомобили через платформу AVCARS, вы автоматически начинаете накапливать бонусы.
Размер бонусов зависит от количества приобретённых автомобилей в течение месяца.
Все накопленные бонусы можно отслеживать прямо во вкладке «Бонусы и тарифы».



Сохранённые запросы

Для удобства вы можете сохранить поисковой запрос, чтобы в будущем быстро находить лоты
по заданным вами параметрам.



В разделе «Настройки» вы можете просматривать и редактировать свои личные данные,
указанные при регистрации.



Нажмите кнопку «Изменить данные».



Внесите необходимые изменения.
После внесения изменений нажмите «Сохранить данные».



В разделе «Уведомления» вы будете получать актуальную информацию о всех ключевых
действиях, связанных с вашим аккаунтом. Благодаря этому разделу вы всегда будете в курсе
всех изменений и событий, происходящих в вашем личном кабинете.



В разделе «Адрес доставки» отображаются все адреса, которые вы добавили для доставки
приобретённых автомобилей.

Чтобы добавить новый адрес доставки нажмите кнопку «Новый адрес».



Заполните форму с необходимыми данными.
Нажмите «Добавить адрес» — новый адрес отобразится в списке в разделе «Адрес доставки».


